

Practicing physicians to join bodies that fund research institutes

Date: 2002-Aug-21

Resolution: That Canadian Medical Association recommend to the federal government that a formal and direct process be established to appoint practicing physicians to policy formulating bodies that deal with investing major financial resources in and distributing them to organizations such as the Canadian Institute for Health Information and the Canadian Institutes of Health Research.

Nomination de médecins actifs aux organismes qui financent les instituts de recherche

Date: 2002-AOÛ-21

Résolution: Que l'AMC recommande au gouvernement fédéral d'établir un mécanisme formel et direct permettant de nommer des médecins actifs aux organismes d'établissement de politiques qui s'occupent d'investir d'importantes ressources financières et de les distribuer à des organismes tels que l'Institut canadien d'information sur la santé et les Instituts de recherche en santé du Canada.